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Van de fract ie  van het  CDA ontv ingen wi j  vragen over  de  waardeontwikke l ing woningen en n iet-
woningen.  
 
Vragen CDA 
In uw raadsvoorste l  van 24 november  2008 betreffende be las t ingverordeningen 2009 hebt  u  het  
vo lgende geschreven:  ‘Aangez ien we in d i t  s tad ium nog wel  gerekend hebben met  eerste ,  zeer  
voor lopige ,  schatt ingen van de  Harense  waardeontwikke l ingen,  s te l len we voor om in het  kader  
van de OZB-tar iefsbepal ing voor  het  jaar  2010 een naca lcu la t ie  te  maken van het  ef fect  van de 
hertaxat ie  op de tota le  opbrengst .  Het  eventue le  verschi l  met  de voorca lcu lat ie  zu l len we verwer-
ken in  ons tar iefvoorste l  voor 2010’ .  B i j  behandel ing van de  be las t ingverordeningen in  de raad  van 
november  2009 bent  u  nie t  teruggekomen op deze naca lcu la t ie .   
 
Het  CDA hee f t  daarom de  vo l g ende  v rag en :  
1.  Waarom heef t  de raad  deze naca lcu la t ie  n ie t  ontvangen b i j  de vasts te l l ing  van de tar ieven?  
2 .  Wat z i jn  de effecten op de hoogte  van het  tar ief  van de hiervoor  bedoe lde naca lcu lat ie  ind ien 

deze conform de werkwi jze  van het  vor ig  jaar  zou worden berekend?  Le idt  d i t  tot  hogere of  
lagere  inkomsten voor  de gemeente Haren? En wat  i s  de  hoogte  van dat  bedrag?  

3 .  Met we lke voorca lcu lator i sche  waardeontwikke l ing hebt  u rekening  gehouden b i j  de  tar iefvast -
s te l l ing  van 2010?   

4 .  Welke waarde ontwikke l ing i s  reëe l  te  verwachten u i tgaande van c i j fe rs  van de  waarder ings-
kamer?  Wat  i s  het  e ffect  van een pos i t ieve of  negat ieve  waardeontwikke l ing op de inkomsten 
van de  gemeente Haren?  

5 .  Waarom heef t  de raad  deze informat ie  n iet  ontvangen b i j  s tukken voor de be last ingverorde-
n ing?  

 
Reactie col lege 
1.  De gemeenteraad heeft  deze naca lculat ie  n ie t  ontvangen,  omdat  deze n iet  opportuun was voor 

de tar ie fs te l l ing .  Over igens z i jn wi j  van oordee l ,  dat  het  beter  ware geweest  a ls  u  de 
naca lcu lat ie  we l  had ontvangen.  

2 .  De effecten z i jn  n ih i l ,  want  u i t  de  naca lcu lat ie  b leek,  dat  het  OZB-bedrag dat  in  2009 naar  
verwacht ing za l  worden ontvangen conform de raming i s .  Bi j  de  Buraps hebt  u dan ook geen 
voorste l  van ons tot  b i j s te l l ing  van d i t  bedrag ontvangen.   

3 .  Er is  rekening gehouden met  een voorca lculator ische  waardeontwikke l ing  van 0%.  
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4 .  Ten t i jde  van het  opste l len van de  begrot ing werd landel i jk  u i tgegaan van een waardest i jg ing 

van 0 ,4%. Deze st i jg ing was dermate k le in en ook nog tegendraads  op de laats te  
ontwikke l ingen,  dat  wi j  gekozen hebben voor 0%. Zouden wi j ,  vo lgens onze  systemat iek ,  z i jn 
u i tgegaan van 0,4% waardest i jg ing dan zou de voorgeste lde  tar ie fs t i jg ing ie ts  lager  z i jn  
geweest  dan 2% en zou de OZB opbrengst  voor  2010 € 13.200, -  lager  u i tva l len.  Anders  
gezegd:  door u i t  te  gaan van 0% zal  de OZB-opbrengst  (ceter i s  par ibus)  €  13.200, -  hoger  z i jn 
de de in  de begrot ing opgenomen raming.   

5 .  Zie antwoord op vraag 1 .   
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